
ZAPISNIK 
                      sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Zemunik Donji  

održane 18. veljače 2015. g. u općinskoj vijećnici Općine Zemunik Donji   
s  početkom u 18,00 sati 

 
NAZOČNI : Predsjednik općinskog vijeća Jure  Fabijan 
Općinski vijećnici:  Milivoj Krn čević,  Ivica Dražić, Ivica Miljanić, Josip Marušić, Marjan 
Marušić, Marijana Dujak, ,Željko Buljat, Ivana Paleka, Božica Baždarić, Rade Graovac 
 
NENAZOČNI : Mate Tomičić 
 
OSTALI NAZO ČNI :  Općinski načelnik Ivica Šarić, zamjenik općinskog načelnika Šime 
Vicković, Pročelnica JUO Snježana Ćurković (zapisničar) 
Predsjednik općinskog vijeća pozdravio je nazočne vijećnike,  otvorio  16.  sjednicu  
Općinskog vijeća, te utvrdio da postoji  kvorum u odnosu na odredbu Statuta.  
 
Predsjednik daje  zapisnik sa 15. sjednice na raspravu. 
 
Željko Buljat negoduje što prije nije dobio zapisnik sa 15. Sjednice i upozorava na isto 
voditeljicu zapisnika Snježanu Ćurković. 
Predsjednik obrazlaže kako je zapisnik dostavljen svim vijećnicima prije održavanja 16. 
Sjednice, te da je Zapisnik usvojen kad se o istom glasalo na samoj sjednici. 
Dakle, ne smatra se da je napravljen propust u dostavi zapisnika. 
 
Željko Buljat također napominje da prijedlozi od strane vijećnice Marijane Dujak i vijećnika 
Josipa Marušića pri usvajanju Proračuna za 2015.g. nisu dati na glasovanje te da isto nije 
zabilježeno u Zapisniku, s čime se složila i vijećnica Marijana Dujak. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća obrazlaže kako je Načelnik kao predlagač Proračuna obrazložio 
da prijedloge vijećnice Marijane Dujak ne prihvaća jer su već uglavnom obuhvaćeni kroz 
postojeće stavke u Proračunu, te da isti na samoj sjednici nisu niti predlagani za glasovanje, 
niti se glasovalo o njima, te isto nije niti moguće zabilježiti u zapisniku. 
 
Predsjednik daje Zapisnik sa 16.sjednice na glasovanje. 
Zapisnik sa 16. Sjednice općinskog vijeća prihvaćen je sa 9 glasova ZA i 2 Protiv. 
 
Predsjednik predlaže dnevni red. 
Otvara raspravu. 
Općinski načelnik predlaže 6. Točku dnevnog reda: Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije 
ponude za nabavu električne energije u 2015.g. 
 
Predsjednik nakon dizanja ruku  konstatira da je jednoglasno  prihvaćen  
 

predloženi Dnevni red kako slijedi: 
 

1. PrijedlogOdluke o odabiru najpovoljnije ponude u  provedbi postupka dodjele koncesije za 
obavljanje komunalne djelatnosti – skupljanje i odvoz komunalnog otpada sa područja 
Općine Zemunik Donji 

2. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Statut  JVP-e Zadar. 
3. Prijedlog Odluke o taxi prijevozu za 2015. g. 



4. Prijdlog o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim djelatnostima za 2015. g. 
5. Prijedlog Imenovanja sudca porotnika za mladež Županijskog suda u Zadru 
6. Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude za nabavu električne energije u 2015.g. 

 
 
 
Ad/1 Prelazi se na prvu točku dnevnog reda 
 
Općinski načelnik predlaže odabir najpovoljnije ponude u provedbi postupka dodjele 
koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti – skupljanje i odvoz komunalnog otpada sa 
područja Općine Zemunik Donji poduzeće Čistoća d.o.o. Zadar. 
Također napominje da smo zakonski obvezni odabrati koncesionara koji će vršiti uslugu 
odvoza i naplate otpada sa područja Općine. 
Nakon potpisanog Ugovora djeatnici Čistoće će obići domaćinstva i utvrditi potrebe 
zapremnine kante sukladno čemu će se vršiti i naplata pražnjenja kanti. Mogućnosti pdabira 
su kante zapremnine 120, 240 i 1100 litara. 
 
Predsjednik otvara raspravu. 
 
Kako nije bilo zainteresiranih za raspravu, predsjednik stavlja prijedlog najpovoljnije ponude 
u provedbi postupka dodjele koncesije za obavjanje komunalne djelatnosti poduzeće Čistoća 
d.o.o. Zadar, a nakon glasovanja dizanjem ruku objavjuje da je jednoglasno donesena  
 

ODLUKA 
O odabiru poduzeća Čistoća d.o.o. Zadar kao najpovoljnijeg ponuditelja u provedbi postupka 

dodjele koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti – skupljanje i odvoz komunalnog otpada 
sa područja Općine Zemunik Donji 

 
koja  se prilaže ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
 
 
Ad/2 Prelazi se na drugu točku dnevnog reda 
 
Općinski načelnik predlaže davanje suglasnosti na Statut JVP-e Zadar u čijem su sastavu i 
općine Zemunik Donji, Poličnik i Bibinje. 
 
Predsjednik otvara raspravu. 
 
Željko Buljat komentira da je veliki iznos sufinanciranja z arad Postrojbe na godišnjoj razini, 
a nemamo zaposlenih ljudi sa područja Općine. 
 
Načelnik odgovara da se pregovara o zapošljavanju, ali da trenutno nema niti jedan 
osposobljeni vatrogasac. 
 
Kako nije bilo zainteresiranih za raspravu, predsjednik stavlja davanje Suglasnosti kao jednog 
od osnivača na statut JVP-i Zadar na glasovanje i nakon dizanja ruku konstatira da je 
jednoglasno donesena 
 
    
 



ODLUKA 
O davanje suglasnosti na Statut JVP-e Zadar 

 
koji  se prilaže ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
 
 
Ad/3 Prelazi se na treću točku dnevnog reda 
 
Općinski načelnik predlaže Odluku o taksi prijevozu za 2015.godinu 
Predsjednik otvara raspravu. 
 
Kako nije bilo zainteresiranih za raspravu, predsjednik stavlja  prijedlog Odluke o taksi 
prijevozu za 2015.g. ba glasovanje i nakon dizanja ruku konstastira da je jednoglasno 
donesena 
 

ODLUKA 
O taksi prijevozu u 2015.godini 

 
koja  se prilaže ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
 
 
Ad/4 Prelazi se na četvrtu točku dnevnog reda  
 
Načelnik predlaže izmjene i dopuneOdluke o komunalnim djelatnostima u djelu koji se 
odnosi na odvoz otpada sa područja općine, što znači da se izmjena odnosi na to da se odvoz 
neće vršiti temeljem Ugovora o odvozu, već temeljem Ugovora o koncesiji. 
 
Predsjednik otvara raspravu. 
 
Kako nije bilo zainteresiranih za raspravu, predsjednik stavlja prijedlog izmjena i dopuna 
Odluke o komunalnim djelatnostima na glasovanje i nakon dizanja ruku konstatira da je 
jednoglasno 
 

ODLUKA 
O izmjeni i dopuni Odluke o komunalnim djeatnostima za 2015.godinu 

 
koja  se prilaže ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
 
 
Ad/5 Prelazi se na petu  točku dnevnog reda 
 
Općinski načelnik Obrazlaže obavezu prijedloga o imenovanju sudaca porotnika za mladež 
Županijskog suda u Zadru od strane općinskog vijeća. 
 
 
Predsjednik otvara raspravu. 
 



Željko Buljat predlaže Marijanu Dujak. 
 
Načelnik Obrazlaže da predloženi kandidat ne smije biti član niti jedne političke stranke, a 
Marijana je član pol. Stranke 
 
Jure Fabijan predlaže Martinu Krnčević. 
 
Milivoj Krn čević također pretpostavlja da je Martina Krnčević član političke stranke. 
 
Ivica Dražić predlaže Miljenku Prenđa ukoliko se utvrdi da je Martina Krnčević član 
po.stranke. 
 
Kako nije bilo zainteresiranih za raspravu, predsjednik stavlja prijedlog Ivice Dražića za 
sudca porotnika za mladež županijskog suda u Zadru na glasovanje i nakon dizanja ruku 
konstatira da je jednoglasno donesen 
 

 
ZAKLJU ČAK 

O imenovanju Miljenke Prenđa za sudca porotnika za mladež Županijskog suda u 
Zadru ukoliko ne može Martina Krn čević 

 
koji  se prilaže ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Ad 61 Prelazi se na šestu točku dnevnog reda 
 
Općinski načelnik temeljem provedenog postupka javne nabave predlaže firmu Proenergy 
d.o.o., Ulica Josipa Marohnića 1, 10 000 Zagreb kao najpovoljnijeg ponuditelja za nabavu 
električne energije u 2015.g. 
 
Predsjednik otvara raspravu. 
 
Kako nije bilo zainteresiranih za raspravu, predsjednik stavlja prijedlog načelnika na 
glasovanje a nakon glasovanja dizanjem ruku objavljuje da je jednoglasno donesena 
 

ODLUKA 
O odabiru najpovoljnije ponude za nabavu elektične energije u 2015.g.  

Proenergy d.o.o. Ulica Josipa Marohonića 1, 10 000 zagreb 
 

Koja se prilaže ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
 
AKTUALNI SAT 
 
Načelnik podnosi izvješće o dosadašnjem radu. 
 
Marijana Marušića zanima u kojoj je fazi projekt izgradnje Podvožnjaka. 
Načelnik odgovara da je u postupku ishođenje građevinske dozvole da sve ide po planu i da 
su sredstva u Hrvatskim cestama osigurana. 
 



Milivoj Krn čević također komentira potrebu izgradnje nogostupa u naselju Smoković zbog 
sigurnosti pješaka. 
 
Načelnik odgovara da će se raditi sukladno financijskim mogućnostima. 
 
Željka Buljata zanima što je s priključcima vode u Zemuniku Gornjem. 
 
Šime Vicković odgovara da on pomaže pri prikupljanju dokumentacije i podnošenju zahtjeva 
mještanima, ali da postoje problemi tj. nisu najčešće ispunjeni uvjeti pri podnošenju zahtjeva, 
a to je neriješeno vlasništvo na parceli na kojoj bi se trebao izvesti vodovodni priključak. 
Obratio se direktoru i pozvao ga na razumijevanje s obzirom da većina mještana nema 
riješeno vlasništvo.  
 
 
Sjednica je zaključena u 18:45 sati 
 

       
ZAPISNIK VODILA                                              PREDSJEDNIK  OPĆINSKOG  VIJEĆA  

Snježana Ćurković                                                              OPĆINE   ZEMUNIK DONJI 
           Jure Fabijan dipl. oec. v.r. 
 
 
 
 
 
 
 


